
Helyben

FideszMagyar Polgári Szövetség
országgyűlési képviselő

Dr . Szili Katalin asszony
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony!

„Önkormányzati tulajdonba kerülhetnek-e elhanyagolt állami tulajdonú belterületi
csatornák?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József
Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Miniszter úr felé az alábbiak szerint : A kérdésre a
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A választókerületemben található Újfehértó városban, amelynek 2006 . októbere óta
polgármesteri tisztét is betöltöm, több, a települést átszelő csatorna tulajdonosa a Magyar
állam. A csatornaszakaszok sajnos igen elhanyagoltak, költségvetési vagy más okból, nem
tudom. Az önkormányzat azonban tehetetlen, legfeljebb írhatjuk a leveleket, vagy sűrűn
felvehetjük a sürgető telefonokat .

Az Önkormányzat szeretné rendben látni a belterületi csatornaszakaszokat, emellett szükség
lenne egyes csatornaszakaszok lefedésére, zárt rendszerré tételére annak érdekében, hogy a
városközpontot terhelő jelentős közúti forgalom egy részét a csatorna nyomvonalán
kialakítandó útszakaszokkal levezethessük . Ezen célok érdekében szeretnénk saját, anyagi
erőforrásainkat is megmozdítani .

Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat : lát-e lehetőséget arra, hogy az érintett belterületi
csatrornaszakaszok térítésmentesen, könyvjóváírással Újfehértó Város tulajdonába
kerüljenek?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2006 . december 18.
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Tisztelettel :

Tót András
Fidesz-Magyar Polgári Szővetség
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